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Abstract (en)
Method for making a packing box, characterised in that a portion of one of the faces of a paper strip (2a), unwound from a paper roll (2), is coated
with adhesive, the adhesive-coated face of this strip is applied onto a cardboard strip (1a), unwound from a cardboard roll (1), and the composite
strip (7) thus obtained is cut at (8) along the cutting line of a blank intended to form, by folding and insertion of tabs, a cardboard box which is thus
equipped with an inner lining. <IMAGE>

Abstract (fr)
Procédé de fabrication d'une boîte d'emballage caractérisé en ce que l'on encolle une partie de l'une des faces d'une bande de papier (2a),
déroulée d'un rouleau de papier (2), l'on applique cette bande, par sa face encollée, sur une bande de carton (1a) déroulée d'un rouleau de carton
(1) et l'on découpe en (8) la bande complexe (7) ainsi réalisée, selon la ligne de découpage d'un flan destiné à former, par pliage et emboîtement de
pattes, une boîte en carton qui est ainsi munie d'un chemisage interne. <IMAGE>
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